
Obec Dolní Podluží

Zastupitelstvo obce Dolní Podluží

Zápis z 2. zasedání Zastupitelstva obce Dolní PodluŽí, konaného dne 13.12.2022

od 17:00 hodin v zasedací místnosti Obecního úřadu v Dolním Podluží

Bod l) Zahá jení a schválení programu

Zasedání Zastupitelstva obce Dolní Podluží bylo zahájeno dne 13.12.2022 v 17:01 hodin

starostkou obce Ing. Adélou Macháčkovou. Starostka obce upozornila přítomné,

že ze zasedání ZO je pořizován zvukový záznam, který je dle jednacího řádu ZO určen

pro potřeby pořizování zápisu a pro členy zastupitelstva obce, proto nebude přílohou zápisu.

Zasedání ZO bylo řádně svoláno, informace o konání 2. zasedání ZO byla zveřejněna

na úřední desce a elektronické úřední desce dne 05.12.2022.

Starostka obce dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva obce (příloha č. l)

konstatovala, že je přítomno 9 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je usnášeníschopné.

Přítomni: p. Tomáš Bernatík, Be. Petra Frančová, Mgr. Markéta Hobzová, p. Pavel

Lukačovič, Ing. Adéla Macháčková, Ing. David Nejedlý, p. Kateřina Slánská, p. Martin Tesař,

Ing. Karel vojta

Starostka obce přečetla navržený program jednání, který byl zveřejněn na úřední desce.

Navržený program:

l) Zahájení a schválení programu

2) Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. l zákona o obcích), určení komise pro návrh

usnesení a zapisovatele

3) Kontrola usnesení

4) Ekonomické záležitosti obce

5) Rozpočet obce na rok 2023
6) Novela nařízení vlády Č. 318/2017 Sb. - výše odměn členů zastupitelstev ŮSC

7) OZV č. 1/2022, o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství

8) Smlouva o dílo na akci ,,Herni prvky Dolní Podluží"

9) Smlouva o poskytnutí dotace na akci ,,Vybavení sběrného místa Dolní Podluží"

10) Smlouva o zřízení věcného břemene služebnosti p. p. č. 190

11) Dodatek č. 11 ke smlouvě o sběru, přepravě a odstraňování odpadu

12) Různé

13) Interpelace

14) Diskuse a závěr
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Starostka obce vznesla dotaz, zda chce někdo rozšířit program jednání. Žádný návrh nebyl

podán.

Starostka obce nechala hlasovat o návrhu programu 2. zasedání ZO.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce Dolní Podluží schvaluje program 2. zasedání dle přílohy Č. 2.

Výsledek hlasováni? pro: 9 proti: O zdrŽeli se: O

Usnesení č. 2/32/2022 bylo schváleno.

Bod 2) Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. l zákona o obcích), urČení komise

pro návrh usnesení a zapisovatele
Starostka obce navrhla ověřovateli zápisu Be. Petru Frančovou a p. Martina Tesaře. jiný

návrh nebyl vznesen.

Starostka obce nechala hlasovat o tomto návrhu usnesení.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce Dolní Podluží schvaluje ověřovateli zápisu Bc. Petru Frančovou

a p. Martina Tesaře.

Výsledek hlasovánL' pro: 9 proti: O zdrŽeli se: O

Usnesení č. 2/33/2022 bylo schváleno.

Starostka obce navrhla, aby komise pro návrh usnesení pracovala ve složení p. Pavel

Lukačovič a Ing. Karel vojta. jiný návrh nebyl vznesen.

Starostka obce nechala hlasovat o tomto návrhu usnesení.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce Dolní Podluží schvaluje komisi pro návrh usnesení ve složení p. Pavel

Lukačovič a Ing. Karel vo.jta.

Výsledek hlasováni? pro: 9 proti: O zdrŽeli se: O

Usnesení č. 2/34/2022 bylo schváleno.

Zapisovatelkou jednání určila p. Lenku Koutnou.

Bod 3) Kontrola usnesení

Zápis z l. zasedání Zastupitelstva obce Dolní Podluží

Starostka obce uvedla, že ověřovatel zápisu ověřuje, zda jeho obsah odpovídá průběhu

jednání zastupitelstva včetně přijatých usnesení. Jestliže dospěje k závěru, že obsah zápisu

a přijatá usnesení neodpovídají skutečnostem projednávaným na zasedání zastupitelstva,

z jehož jednání zápis ověřuje, pak zápis neověří, tj. nepodepíše. Dle metodického doporučení
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k činnosti územních samosprávných celků Ministerstva vnitra ČR, odboru veřejné správy,

dozoru a kontroly svo.ji námitku předloží na nejbližším zasedání zastupitelstva, které

o námitce rozhodne v souladu s § 95 odst. 2 zákona o obcích, a to tak, že jí bud' vyhoví -

potom zapisovatel zápis upraví podle uplatněné námitky, nebo nevyhoví a obsah zápisu

schválí v podobě zapsané zapisovatelem. Ověřovateli Zápisu z 1. zasedání Zastupitelstva obce

Dolní Podluží byli Ing. David Nejedlý a paní Kateřina Slánská. Ing. David Nejedlý ověřil

Zápis z l. jednání, paní Kateřina Slánská dospěla k závěru, že obsah zápisu neodpovídá

skutečnostem projednávaným na zasedání Zastupitelstva. Poté starostka obce vyzvala

p. Slánskou k předložení námitek.

Paní Slánská uvedla, že námitky předložila všem zastupitelům, aby měli možnost se k nim

vyjádřit s předstihem. Vzhledem k tomu, že se ZO na posledním zasedání domluvilo,

že se zápis bude zveřejňovat, tak dle jejího názoru by měl být podle skutečnosti. Větám typu

,,poté proběhla diskuse" by se ZO mělo vyvarovat a zápis by měl být ve znění, jak

zastupitelstvo skutečně probíhalo. Zastupitelům obce zaslala zápis, který byl zpracován podle

zvukového záznamu a byl doplněn o všechny věci, které v zápise chyběly.

Starostka obce vyzvala p. Slánskou k předložení konkrétních námitek. Paní Slánská vznesla

dotaz, zda má tedy zápis přečíst. Starostka obce uvedla, že je potřeba, aby k zápisu, který byl

zpracován zapisovatelem, uvedla své námitky v jednotlivých konkrétních případech. Paní

Slánská vznesla dotaz, zda má tedy přečíst vše, co v zápisu doplnila. Starostka obce uvedla,

že zastupitelé obce obdrželi e-mail p. Slánské, ale jednání ZO je vedeno tak, že starostka obce

také nekonstatuje, že zastupitelé obce obdrželi materiály e-mailem a vyzve je k hlasování.

Je potřeba, aby jako ověřovatel zápisu předložila své námitky a ZO se k námitkám uvedeným

v zápisu vyjádří usnesením.

Paní Slánská uvedla, že předkládá námitku, aby se zápis doplnil o chybějící znění, které

přečetla - viz. příloha č. 9 zápisu z 2. zasedání ZO - námitky vyznačeny červeně. Starostka

obce poté požádala členy ZO o vyjádření.

Ing. Nejedlý (druhý ověřovatel zápisu) uvedl, že shledal zápis jako dostatečný. K námitkám

p. Slánské uvedl, že na zasedání zazněly věci, tak jak je četla, ale na druhou stranu zazněla

spousta věcí, které v zápisu neuvedla. Neví, na základě, čeho se rozhodla, že to co uvedla,

je to nejdůležitější. Zápis má vyjádřit základní myšlenku, co vše na zasedání zaznělo. Musí

obsahovat všechna usnesení, výsledky hlasování, ale dle jeho názoru by zápis neměl

obsahovat opis všeho, co na zasedání zaznělo. Zápis by měl být stručný a výstižný, obsahující

podstatné věci, ne slovíčkaření a přidělávání práce lidem, kteří zápis zpracovávají.
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V zápisu nic nechybělo, vše zásadní, co bylo projednáváno a odhlasováno bylo uvedeno.

Nějakým způsobem byla nastíněna diskuse se závěry, které padly. Zápis byl v pořádku

a nebyl to první zápis, který ověřoval, protože byl členem ZO v předchozích volebních

obdobích. Zápis nebyl v porovnání s předchozími, které ověřoval, méně kvalitní nebo méně

výstižný.

Paní Slánská vznesla dotaz, co v zápisu chybí, protože zápis zpracovala podle zvukového

záznamu. Ing. Nejedlý uvedl, že např. u prodeje pozemku vznesl dotaz na starostku obce,

zda doporučuje pozemek k prodeji. Starostka obce uvedla, že nedoporučuje. Paní Slánská

uvedla, že když si přečte zápis, kde chybí celá diskuse, tak si vyžádá zvukový záznam

a doplní diskusi včetně chybějících věcí. Nelpěla by na tom, kdyby se na minulém zasedání

ZO nerozhodlo, že se zápis bude zveřejňovat. Pokud ZO nechce psát zápisy takto podrobně,

může se zasedání nahrávat a vysílat.

Mgr. Hobzová uvedla, že se nezúčastnila minulého zasedání, a proto se na tento bod

připravila a přečte své vyjádřeni. Zápis byl vždy vypracováván stručně, výstižně, přehledně

a zaznamenávaly se podstatné záležitosti. ZO má dvě možnosti, bud' podle této zásady anebo

přepis doslovný (stenografický). Konstatovala, že p. Slánská to myslela s doplněním zápisu

dobře, ale není jasné, podle čeho posuzovala, že to, co do zápisu doplnila bylo právě

to důležité, protože neuvedla vše. Paní Slánská uvedla, že to nepřepisovala slovo od slova, ani

diskuse není přepsaná slovo od slova.

Mgr. Hobzová uvedla, že ověřovatelem zápisu bude pokaždé někdo jiný a každému přijde

důležité něco jiného. Paní Slánské v zápisu chyběly další důležité části diskuse, např. že obec

neboli minulá pani starostka vyplatila odměnu 120.000,- KČ za nedokončené dílo územního

plánu. Toto přeci není nepodstatná věc. Mgr. Hobzová souhlasí se zveřejňováním zápisů

zejména kvůli hlasování. Je potřeba zvážit dvě varianty, bud' stručně a výstižně anebo

se vším, což si neumí představit a přijde jí to zbytečné, pro občany nepřehledné. V diskusi

zaznívají věty kostrbaté, často nepodstatné. Paní Slánská uvedla, že vypadlo dost věcí. Psala

že prosí o doplnění zápisu, mohlo to být zjednodušenými slovy. Přišla odpověď,

že nebude doplněno, a proto si požádala o zvukový záznam a doplnila sarna. Chápe, že se to

někomu může zdát kostrbaté nebo, že je toho zbytečně moc. Mgr. Hobzová uvedla,

že podstatné je, co z toho vyplyne a jestliže je to část, o které se hlasuje, tak se to projeví

v hlasování a to, co kdo řekl, neřekl, odpověděl, neodpověděl, myslí si, nemyslí si,

je nepodstatné.

Mgr. Hobzová se vyjádřila též odmítavě k online přenosu ze zasedání ZO. Souhlasí s názorem

p. Tesaře, který uvedl na minulém zasedání, že by byl rád, kdyby lidé chodili na zasedání.
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Pan Bernatík uvedl, že by si ZO mohlo diskusi odpustit a začít zveřejňovat minimálně

zvukový záznam. Zápis bude zapsán tak, jak ho zapíše paní zapisovatelka. Ze záznamu

si zastupitel nebo občan bude moct poslechnout část, na které mu záleží. Tak jak uvedla

Mgr. Hobzová, zápis bud' stručně anebo doslovně. Pokud se ZO neshodne na zvukovém

záznamu, tak je pro zpracování doslovného zápisu vzhledem k rozhodnutí ZO, že se bude

zápis zveřejňovat.

Pan Tesař uvedl, že byl několikrát ověřovatelem zápisu a nemá problém s jeho zpracováním.

Je proti zveřejňování zvukového záznamu. Při diskusi jsou uváděna jména osob, která musí

být vypípnuta. V zápise jsou uvedeny podstatné věci, i méně podstatné. Diskuse s občany

může probíhat na zasedání ZO. Je i proti on-line přenosům.

Pan Lukačovič vznesl dotaz, zda by se musel zvukový záznam vypípávat. Starostka obce

uvedla, že zveřejňováni zvukových záznamů by musela předcházet změna jednacího řádu ZO.

Jedná se o audiovizuální záznam, kde by se musely vypípávat všechny GDPR informace.

Pan Tesař uvedl, že všechny důležité informace jsou zveřejňovány na úřední desce.

Ing. vojta uvedl, že se připojuje k názoru Ing. Nejedlého, Mgr. Hobzové a p. Tesaře.

V zápisech je zveřejněno všechno a nemusí tam být detaily, které si nikdo nepřečte. Důležité

je, aby byly uvedeny základní věci - odsouhlaseno, neodsouhlaseno a výsledek hlasování.

Be. Frančová uvedla, že souhlasí s Mgr. Hobzovou, která situaci vyčerpávajícím způsobem

popsala. Doplnila, že ZO řeší zpřístupňování zápisů občanům, což jí nevadí. Vzhledem
k tomu, že se to dosud nedělalo, informovala se u zaměstnanců na OÚ, kolik občanů projevilo

zájem o zápis. Za několik posledních let to byli dva lidé. I z tohoto důvodu je pro zpracování

zápisu v současné podobě.

Z řad občanů nebyl vznesen žádný dotaz.

Starostka obce uvedla, že ZO se musí vyjádřit usnesením k zápisu z l. zasedání.

Starostka obce nechala hlasovat o tomto návrhu usnesení.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce Dolní Podluží schvaluje Zápis z l. zasedání Zastupitelstva obce Dolní

Podluží v podobě zapsané zapisovatelem. Příloha č. 3.

Výsledek hlasovánL'

pro 7 Bc. Petra Frančová, Mgr. Markéta Hobzová, Ing. Macháčková,
p. Lukačovič, Ing. Nejedlý, p. Tesař, Ing. Vqjta

proti 2 p. Bernatík, p. Slánská
zdrŽeli se O
Usnesení č. 2/35/2022 bylo schváleno.
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Usnesení č. //21,'2022 - finanční příspěvek (dar) pro společnost Zdravotní klaun, o.p.s.,

ve výši 2.000,- kč a pověřuje starostku přípravou rozpočtového opatření a podpisem darovací

smlouvy — je v řešení.

Usnesení č. 1/23/2022 - Smlouva o výpůjčce části nemovité věci za účelem zřízení veřejného

místa zpětného odběru odpadních pneumatik se subjektem GREEN Logistics CZ s.r.o - byla

uzavřena.

Usnesení č. 1/24/2022 - Smlouva o zřízení věcného břemene služebnosti č. IV-12-

4020916/VB02 se společností ČEZ Distribuce a.s. - byla uzavřena.

Usneseni" č. 1/25/2022 - Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohoda
o umístění stavby č. IP-12-4014336 se společností ČEZ Distribuce a.s. - byla uzavřena.

Usneseni' cl 1/30/2022 - Smlouva č. 22/045/0232 o bezúplatném převodu privatizovaného
majetku do vlastnictví obce s Ministerstvem financí ČR - byla uzavřena.

Bod 4) Ekonomické záležitosti obce

Starostka obce přivítala na zasedání p. Chalupu - předsedu fotbalového klubu.

a) Rozpočtové opatření Č. 12/2022

Starostka obce seznámila přítomné s rozpočtovým opatřením č. 12/2022, které bylo schváleno

v rámci kompetencí starostky obce (příloha č. 4).

Z řad členů ZO ani z řad občanů nebyl vznesen žádný dotaz.

Zastupitelstvo obce Dolní Podluží vzalo na vědomí usnesení č. 2/36/2022.'

Zastupitelstvo obce Dolní Podluží bere na vědomí rozpočtové opatření č. 12/2022. Příloha

Č. 4.

lil Rozpočtové opatření Č. 13/2022

Starostka obce seznámila přítomné s rozpočtovým opatřením č. 13/2022 (příloha č. 5).

Z řad členů ZO ani z řad občanů nebyl vznesen žádný dotaz.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce Dolní Podluží schvaluje rozpočtové opatření č. 13/2022. Příloha č. 5.

Výsledek hlasováni? pro: 9 proti: O zdrŽeli se: O

Usnesení č. 2/37/2022 bylo schváleno.
g Žádost o finanČní podporu pro rok 2022 - FK Dolní PodluŽí, z. s.

Starostka obce seznámila přítomné s důvodovou zprávou (příloha č. 10).

Paní Slánská vznesla dotaz, proč si FK žádá o příspěvek na r. 2022 v prosinci. Pan Chalupa

uvedl, že FK si v únoru zvolil nové statutární zástupce, v březnu začal vyřizovat přepis
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na obchodním rejstříku, ale vzhledem k lhůtám byl přepis ukončen v záři. Vzhledem k časové
vytíženosti podal žádost na OÚ až v listopadu.

Pan Tesař vznesl dotaz, o jakou částku se jedná. Starostka obce uvedla, že o částku 45.000,-

KČ. Pan Tesař vznesl dotaz, zda je vše podloženo. Starostka obce uvedla, že se jedná

o veřejnoprávní smlouvu a FK bude muset doložit, jak s penězi naložil.

Poté proběhla diskuse mezi p. Tesařem, p. Chalupou a starostkou obce o poskytnutí

protislužby obci za poskytnutí příspěvku.

Z řad občanů nebyl vznesen žádný dotaz.

Starostka obce nechala hlasovat o tomto návrhu usnesení.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce Dolní Podluží schvaluje pro rok 2022 finanční příspěvek FK Dolní
Podluží, z.s., Dolní Podluží č. p. 528, IČ 05252285 ve výši 45 000,00 KČ (slovy:čtyřicet pět

tisíc korun českých) na jeho činnost a pověřuje starostku podepsáním předloženého návrhu

veřejnoprávní smlouvy. Příloha č. 6.

Výsledek hlasováni? pro: 9 proti: O zdrŽeli se: O

Usnesení č. 2/38/2022 bylo schváleno.
slZ Čerpání Investičního fondu - Základní škola Dolní Podluží, p. o., IČ 70695288

Starostka obce seznámila přítomné s důvodovou zprávou (příloha č. 10).

Z řad členů ZO ani z řad občanů nebyl vznesen žádný dotaz.

Starostka obce nechala hlasovat o tomto návrhu usnesení.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce Dolní Podluží schvaluje změnu užití účelových prostředků Investičního
fondu Základní Školy Dolní Podluží, p. o., Dolní Podluží 364, IČ 70695288,

z financování elektroinstalace na financování bezbariérových WC a čerpání Investičního

fondu ve výši 564 794,74 KČ k uhrazení nákladů akce.

Výsledek hlasováni? pro: 9 proti: O zdrŽeli se: O

Usnesení č. 2/39/2022 bylo schváleno.

Bod 5) Rozpočet obce na rok 2023

Starostka obce seznámila přítomné s důvodovou zprávou (příloha č. 11). Poté požádala

finanční výbor o vyjádření k návrhu rozpočtu. Předsedkyně FV p. Slánská uvedla, že FV

souhlasí s předloženým návrhem rozpočtu na rok 2023 a doporučuje ZO jeho schválení.

Z řad členů ZO ani z řad občanů nebyl vznesen žádný dotaz.

Starostka obce nechala hlasovat o tomto návrhu usnesení.
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Návrh usnesení
Zastupitelstvo obce Dolní Podluží schvaluje ROZPOČET OBCE DOLNÍ PODLUŽÍ

NA ROK 2023. Součástí schváleného rozpočtu obce jsou rovněž rozpočty příspěvkových

organizací obce. Příloha č. 7. Návrh rozpočtu obce Dolní Podluží byl řádně zveřejněn

na úřední desce.

Výsledek hlasovánL' pro: 9 proti: O zdrŽeli se: O

Usnesení č. 2/40/2022 bylo schváleno.

Bod 6) Novela naříZení vlády Č. 318/2017 Sb. - výše odměn Členů zastupitelstev ŮSC

Starostka obce seznámila přítomné s důvodovou zprávou (příloha č. 13).

Pan Tesař a pan Lukačovič navrhli ponechat odměny v dosavadní výši. jiný návrh nebyl

podán. Zastupitelstvo obce rozhodlo ponechat výši odměn v dosavadní výši.

Z řad občanů nebyl vznesen žádný dotaz.

Bod 7) OZV Č. 1/2022, o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství

Starostka obce seznámila přítomné s důvodovou zprávou (příloha č. 9). Mgr. Hobzová

doplnila, že ZO se shodlo na tom, že částka nebyla již dlouho navýšena a obec doplácí nemalé

částky, proto je navrženo zvýšení o 100,- KČ. Starostka obce uvedla, že poplatek bude ve výši
600,- KČ. Znění OZV se mění pouze v Článku 4) výpočet výše poplatku na částku 600,- KČ

s účinností od 01.01.2023.

Z řad členů ZO ani z řad občanů nebyl vznesen žádný dotaz.

Starostka obce nechala hlasovat o tomto návrhu usnesení.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce Dolní Podluží vydává Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2022, o místním

poplatku za obecní systém odpadového hospodářství. Příloha č. 8.

Výsledek hlasováni? pro: 9 proti: O zdrŽeli se: O

Usnesení č. 2/41/2022 bylo schváleno.

Bod 8) Smlouva o dílo na akci ,,Herní prvky Dolní PodluŽí"

Starostka obce seznámila přítomné s důvodovou zprávou (příloha č. 15).

Paní Slánská vznesla dotaz, proč starostka obce podepsala smlouvu téměř za milión korun

bez projednání zastupitelstvem. Starostka obce uvedla, že využila pravomoci, která

jí je uložena usnesením ZO. Pokud hrozí prodlení a obec by mohla přijít o slíbenou nebo
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získanou dotaci, pak je právo starostky učinit takové kroky, aby obec o peníze nepřišla

a následně o nich informovat zastupitele obce na dalším zasedání. Dle metodického
doporučení MVČR k Činnosti ŮSC v kompetenci přenesené působnosti rady obce, na základě

doporučení orgánu ustanoveného zastupitelstvem obce - tj. komise pro otevírání obálek

a komise pro hodnoceni nabídek provedla podpis SoD.

Starostka obce uvedla, že je potřeba doplnit veškeré informace, konkrétně ve smyslu Zákona

o střetu zájmů. Pan Bernatík uvedl, že u tohoto bodu nebude hlasovat, jelikož se ucházel

o veřejnou zakázku. Starostka obce upřesnila, že p. Bernatík je ve střetu zájmů, protože

se ucházel jako potencionální uchazeč o projednávanou veřejnou zakázku.

Z řad občanů nebyl vznesen žádný dotaz.

Zastupitelsívo obce Dolní Podluží vzalo na vědomí usnesení č. 2/42/2022.'

Zastupitelstvo obce Dolní Podluží bere na vědomí uzavření smlouvy o dílo na realizaci

dotační akce ,,Herní prvky Dolní Podluží" mezi Obcí Dolní Podluží a TR Antoš s.r.o.,

Nad Perchtou 1631, 511 01 Turnov.

Bod 9) Smlouva o poskytnutí dotace na akci ,,Vvbavení sběrného místa Dolní Podluží"

Starostka obce seznámila přítomné s důvodovou zprávou (příloha č. 16).

Z řad Členů ZO ani z řad občanů nebyl vznesen žádný dotaz.

Zastupitelstvo obce Dolní Podluží vzalo na vědomí usneseni' č. 2/43/2022.'

Zastupitelstvo obce Dolní Podluží bere na vědomí uzavření ,,Smlouvy o poskytnutí investiční

a neinvestiční dotace č. 22/SML4124/SoPD/ZPZ" na realizaci akce ,,Vybavení sběrného místa
Dolní Podluží" z ,,Programu pro podporu odpadového hospodářství obcí v Ústeckém kraji

na období 2017 až 2025".

Bod 10) Smlouva o zřízení věcného břemene služebnosti p. p. č. 190

Starostka obce seznámila přítomné s důvodovou zprávou (příloha č. 17).

Z řad členů ZO ani z řad občanů nebyl vznesen žádný dotaz.

Starostka obce nechala hlasovat o tomto návrhu usnesení.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce Dolní Podluží schvaluje uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene

služebnosti č. IV-12-4020782/VB/003 a pověřuje starostku obce podpisem smlouvy o zřízení

věcného břemene služebnosti č. IV-12-4020782/VB/003 mezi obcí Dolní Podluží
a společností ČEZ Distribuce a.s.
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Výsledek hlasovánL' pro: 9

Usnesení Č. 2/44/2022 bylo schváleno.

proti: O zdrŽeli se: O

Bod 11) Dodatek č. 11 ke smlouvě o sběru, přepravě a odstraňování odpadu

Starostka obce seznámila přítomné s důvodovou zprávou (příloha č. 18).

Pan Bernatík vznesl dotaz, do kdy má obec uzavřenou smlouvu s fa AVE. Starostka obce

uvedla, že smlouva se každý rok dodatkem prodlužuje. Pan Bernatík vznesl dotaz, zda obec

neplánuje vypsat výběrové řízení na jiného dodavatele. Starostka obce uvedla, že návrh

na změnu dodavatel nikdy nepadl. Pan Bernatík uvedl, že dodavatel byl vybrán před x lety

a vznesl dotaz, na základě čeho byl vybrán. Starostka obce uvedla, že asi na základě

výběrového řízení. Vzhledem k tomu, že se jedná o ll. dodatek, tak zřejmě před 11 lety.

Mistostarostka obce uvedla, že smlouva je určitě ještě ze staršího období.

Z řad občanů nebyl vznesen žádný dotaz.

Starostka obce nechala hlasovat o tomto návrhu usnesení.

Návrh usnesení

Zastupitelstvo obce Dolní Podluží schvaluje uzavření dodatku č. 11 ke Smlouvě o sběru,

přepravě a odstraňování odpadu se společností AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o., Pražská

1321/38a, 102 00 Praha, IČ: 49356089 s platností od 01.01.2023 a pověřuje starostku obce

podpisem dodatku č. ll ke Smlouvě o sběru, přepravě a odstraňování odpadu mezi obcí Dolní

Podluží a společností AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o., Pražská 1321/38a, 102 00 Praha,
IČ: 49356089.

Výsledek hlasováni? pro: 9

Usnesení Č. 2/45/2022 bylo schváleno.

Bod 12) Různé

Tento bod nikdo nevyužil.

Bod 13) Interpelace

Tento bod nikdo nevyužil.

proti: O zdrŽeli se: O

Bod 14) Diskuse a závěr

Paní Slánská vznesla dotaz, zda by mohl ověřovatel obdržet zápis dříve než devátý den

po zasedání ZO. Dle § 95 odst. 2) musí do 10 dnů ZO zápis zveřejnit a ověřovatel

má minimum času na kontrolu, když zápis obdrží devátý den. Požádala, zda by nebylo možné
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zvukové záznamy místo na CD zasílat např. přes úschovnu. Starostka obce uvedla,

že zákonná lhůta je 10 dnů, ale není pravidlem, že každý ověřovatel obdrží zápis devátý den.

Vyhotovení zápisu závisí na zatížení referentů obce, vzhledem k obsáhlosti agendy

nelze někdy zápis zpracovat dříve, i když jeho zpracování má prioritu. Doplnila, že bere

na vědomí výtku p. Slánské a omlouvá se.

Mgr. Hobzová pozvala přítomné na vánoční koncert, poděkovala Be. Frančové za pěkné

zpracování kroniky obce a poděkovala zaměstnancům obce za zimní údržbu chodníků

a komunikací.

Občan obce upozornil i za občany ze spodní části obce, že se budou v budově

č. p. 143 pořádat každý měsíc technoparty. Poté vznesl dotaz, zda ZO neuvažuje o vydání

OZV, která zpřísňuje pořádání technoparty, protože při první technoparty obtěžoval některé

občany hluk. Pan Lukačovič vznesl dotaz, zda hluk vycházel z budovy nebo areálu.

Pan uvedl, že spíš mimo areál. Pan Lukačovič uvedl, že se nechce pořadatelů

zastávat, ale akce se nepořádají každý den, vždy po sobě uklidí a výtěžek věnují

na charitativní účely. Pan uvedl, že se účastníci akce pohybovali na cizích

pozemcích. Poté proběhla diskuse mezi p. a p. Lukačovičem k průběhu akce.

Mgr. Hobzová uvedla, že chápe obavy části obyvatel, obzvláště když se účastnici motají

po cizích pozemcích. Pan uvedl, že kontaktoval velitele policie p. Jedličku a ten

uvedl, že na místo bude posílat hlídku.

Starostka obce uvedla, že v říjnu jednala s občany. Má k dispozici metodiku upravující

pravomoc starosty ve věci pořádání technoparty s účastí větší než 250 osob na otevřeném

prostranství. V případě uzavřené společnosti v soukromém objektu není omezení v pravomoci

obce. OZV hovoří např. o rušení klidu, ale v tu chvíli se nevztahuje na jednu akci,

ale na všechny akce na celém území obce. Návrh OZV shromažd'uje vybrané části platné

legislativy, tudíž se nedoporučuje ji vydávat. Dále uvedla, že jednala s Policií, HZS a KHS.

Poté proběhla krátká diskuse k pořádání technoparty se závěrem, že OZV se zatím

nepřipravuje a situace se bude monitorovat.

Starostka obce ukončila zasedání ZO dne 13.12.2022 v 18:40 hodin.

Zápis byl vyhotoven v Dolním Podluží dne 20.12.2022.

Mgr. Markéta Hobzová

místostarostka obce
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Ing. Adéla Macháčková

starostka obce
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